
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 5. december 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 200
Vil ministeren oplyse, hvornår Miljøministeriet første gang blev opmærksom på, at Miljø
styrelsen modtog indberetninger af forbrug af sprøjtemidler, der overtræder reglerne for 
anvendelsen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL) og Leila Stockmarr 
(EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgerne på soren.egge.rasmussen@ft.dk, leila.stock
marr@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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